

**CITY OF WEST HOLLYWOOD
RUSSIAN ADVISORY BOARD *SPECIAL MEETING*
MINUTES FOR TUESDAY, JUNE 19, 2018**

**ROOM 5 & 6, PLUMMER PARK
7377 Santa Monica Boulevard.**

1. **CALL TO ORDER** - Chair Farhad Yusupov called the meeting to order at 7:05 P.M.
2. **PLEDGE OF ALLEGIANCE** – Farhad Yusupov led the Pledge of Allegiance.
3. **ROLL CALL** - Board members present: Diana Volman, Farhad Yusupov, Larisa Danilova, Lyubov Levitan, Eugene Maysky, Valentina Matiji, Raisa Aguf and Alex Tolocenco. Katrin Kutepova was absent. Staff Liaison Tatiana Rodzinek was also present.
4. **APPROVAL OF AGENDA** – Alex Tolocenco made a motion to approve the agenda of Tuesday, June 19, seconded by Larisa Danilova. Motion passed.
5. **APPROVAL OF MINUTES** of the meeting of May 15, 2018. Lyubov Levitan made a motion to approve, seconded by Raisa Aguf. Motion passed.
6. **PUBLIC COMMENT**
There were no public comments.
7. **RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**
There were no comments.
8. **NEW BUSINESS**
 - 8.A. **ARTS DIVISION PROJECT UPDATES**
Russian Advisory Board members received a presentation from Arts Division Staff about WeHo Arts: The Plan and temporary art projects scheduled for installation in the upcoming months. Staff answered questions.
 8. B. **NATIONAL NIGHT OUT**
Russian Advisory Board members received information from staff and discussed the programming for the event.
Alex Tolocenko spoke regarding Fire and Sheriff's presentations during the event.
Diana Volman spoke regarding the music at the event and suggested that the board invites someone who could present live music performance.
9. **UNFINISHED BUSINESS**
 9. A. **FOLLOW UP ON THE RUSSIAN ARTS AND CULTURE MONTH**
Board members discussed the event and the march and made recommendations for the future.
Diana Volman spoke about some businesses at the festival that will be willing to provide authentic Russian style decorations for the event (Russian House #1).
Diana also talked about having actors walk in the park in Russian costumes that would add a nice flavor to the event.
Raisa Aguf talked about the children concert and art exhibit and highly praised the events.
Alex Tolocenco talked about the booths that were representing different churches

and said that they shouldn't be allowed to leave early, as the look of empty booth doesn't make the area look pretty.
Alex also said that he would like to see a better variety of games for younger kids. Alex also talked about the area near the small stage. He suggested that the organizers provide blankets for kids and their parents to sit on. He also talked about having more food booths.
Eugene Maysky suggested that the organizers bring a photo booth with the Festival Logo

9. B. CREATION OF A VIRTUAL MUSEUM OF THE RUSSIAN SPEAKING COMMUNITY

Members of the subcommittee provided updates on their research.
Members discussed the next steps to continue the process of preserving the Russian Cultural legacy with a virtual museum.
Members of the subcommittee scheduled their next meeting.

9.C. CO-SPONSORSHIP OF RUSSIAN CULTURAL EVENTS 2017-2018

There were no events to discuss.

9. D. UPCOMING CULTURAL PROJECTS AND EVENTS

Discussed June events.

10. ITEMS FROM STAFF

Staff provided information regarding the request from one of the WWII veterans to create a banner for the Immortal Regiment March. Staff informed the Board that the item would be included into the next meeting agenda.

11. PUBLIC COMMENT

There were no public comments.

12. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS

There were no comments from board members.

13. ADJOURNMENT

The Advisory Board adjourned at 8:44 PM to their next **special meeting**, which will take place on Tuesday, July 17, 2018 at **Plummer Park, Fiesta Hall, 7377 Santa Monica Blvd.**

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 17th DAY OF JULY 2018.



CHAIRPERSON

ATTEST:



STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ
ПРОТОКОЛ СПЕЦИАЛЬНОГО ЗАСЕДАНИЯ
ВО ВТОРНИК, 19 ИЮНЯ, 2018 ГОДА**

**ПЛАММЕР ПАРК, КОМНАТА 5 & 6
7377 SANTA MONICA BLVD., WEST HOLLYWOOD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Фархад Юсупов объявил заседание открытым в 7:05 вечера
2. **КЛЯТВА ВЕРНОСТИ** – Фархад Юсупов читал клятву верности.
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Фархад Юсупов, Диана Вольман, Лариса Данилова, Раиса Агуф, Любовь Левитан, Евгений Майский, Валентина Матиджи, Александр Толосенко. Екатерина Кутепова отсутствовала. Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Алекс Толосенко предложил одобрить повестку дня на 19 июня 2018 года, Лариса Данилова предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Любовь Левитан внесла предложение одобрить протокол заседания от 15 мая 2018 года, Раиса Агуф предложила поддержать предложение.
6. **КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**
Комментариев не было.
7. **КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**
Комментариев не было.
8. **НОВЫЙ ПРОЕКТ**
 - 8.А. **ИНФОРМАЦИЯ О ПРОЕКТАХ ОТДЕЛА КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА**
Члены совета заслушали информацию представителей отдела о плане развития культуры и искусства в городе, а также о предстоящих инсталляциях. Сотрудники города ответили на вопросы.
 8. В. **НАЦИОНАЛЬНЫЙ ВЕЧЕР БЕЗОПАСНОСТИ 2018.**
Члены совета заслушали информацию сотрудников и обсудили подготовку к мероприятию.
Алекс Толосенко говорил о презентации департаментов Пожарных и Полиции во время мероприятия.
Диана Вольман говорила о музыкальном оформлении мероприятия и предложила пригласить какого-либо исполнителя на мероприятие.
9. **НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**
 - 9.А. **ОБСУЖДЕНИЕ ПРОВЕДЕНИЯ МЕСЯЦА РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ И ИСКУССТВА 2018**
Члены совета обсудили проведенные мероприятия и сделали рекомендации на будущее.
Диана Вольман говорила о бизнесе, который готов предоставить традиционные русские атрибуты для украшения палаток на следующий год (Русский Дом # 1).

Диана также говорила о приглашении актеров, которые смогут находиться в парке в течение дня в традиционных костюмах, что придаст определенный колорит мероприятию.

Раиса Агуф говорила о детском концерте и о выставке художников. Высоко оценила их.

Алекс Толосенко говорил о палатках, которые представляли различные религиозные организации и сказал, что никто не должен уходить раньше с мероприятия, так как пустые палатки портят общий вид парка.

Алекс также сказал, что ему хотелось бы видеть больше разнообразных игр для детей младшего возраста. Алекс также говорил, что площадка около малой сцены должна иметь больше столов и может быть организаторы должны предоставить одеяла для детей и родителей. Алекс также говорил о большем количестве палаток с едой.

Евгений Майский предложил поставить фото палатку с Лого фестиваля в следующем году.

9.В. СООБЩЕНИЕ ПОДКОМИТЕТА ПО СОЗДАНИЮ ВИРТУАЛЬНОГО МУЗЕЯ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ.

Члены подкомитета рассказали о своей работе и сообщили, предоставили и обсудили положение о работе над архивом. Члены совета обсудили дальнейшие шаги процесса работы над архивом. Члены подкомитета назначили следующее заседание.

9.С. СПОНСОРСКАЯ ПОДДЕРЖКА КУЛЬТУРНЫХ МЕРОПРИЯТИЙ 2018 года

Мероприятий для обсуждения не было.

9. D. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ И ПРОЕКТЫ.

Члены совета получили устную информацию о предстоящих мероприятиях в июне.

10. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ

Сотрудник города проинформировал членов совета о просьбе ветеранов внести в повестку дня следующего заседания вопрос о создании знамени бессмертного полка.

11. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ

Комментариев не было.

12. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ

Комментариев не было.

13. ЗАВЕРШЕНИЕ

Заседание было завершено в 8:44 вечера. Следующее **специальное заседание** состоится в **Пламмер Парке, в Фиеста Холле**, по адресу 7377 Санта Моника бульвар, в регулярно назначенное время во вторник, в 7 часов вечера, 17 июля июня 2018 года.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 17 ИЮЛЯ 2018 ГОДА.


ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:


СОТРУДНИК ГОРОДА